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OTHER MINIS SOLD SEPARATELY AND SUBJECT TO AVAILABILITY.
AUTRES MINIS VENDUS SÉPARÉMENT, SELON LA DISPONIBILITÉ.
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NOTE: May not work with all engines.

REMARQUE : Peut ne pas être compatible 

avec certaines locomotives.

* 

* * 

* 

* 

* 

* 

ASSEMBLY • ASSEMBLAGE

LABEL PLACEMENT • APPLICATION DES AUTOCOLLANTS

HOW TO PLAY • POUR JOUER

Move the track switch, and send the engines down 1 of 3 routes.

Déplacer le bouton de la piste et envoyer les locomotives sur un des 3 parcours.

WHAT’S INCLUDED • CONTENU

Keep these instructions for future reference as they contain important information.
Conserver ce mode d'emploi pour s'y référer en cas de besoin car il contient des

informations importantes.

HELPFUL HINTS • CONSEILS PRATIQUES
• For assembly steps marked with a red star (*), please note that the width of the flexible track is T-shaped and 

wider at the top than it is at the bottom. Be sure to align and insert correctly.
• ONE-TIME SNAPS: Assembly steps that are marked with a star (*) are “one-time snaps”. Once these parts are put 

together, they cannot be taken apart.

• ASSEMBLAGE PERMANENT : Les assemblages marqués d'un astérisque (*) sont des assemblages définitifs. Une 
fois assemblés, ces éléments ne peuvent plus être démontés.

BATTERY INSTALLATION: • INSTALLATION DES PILES :
Unscrew and lift away cover from product. Install batteries as indicated inside the battery compartment. For longer life use only alkaline 
batteries. If the product begins to malfunction, check the battery installation. You may need to reset the electronics by removing the 
batteries and reinstalling them. If the product continues to malfunction or no longer operates, remove the batteries from the toy and replace 
them with fresh batteries. Requires 3 "AA" (LR6) batteries.
Dévisser le couvercle du compartiment des piles et l'enlever. Installer les piles comme indiqué à l'intérieur du compartiment 
des piles. Utiliser uniquement des piles alcalines pour une durée plus longue. Si le produit ne fonctionne pas correctement, 
vérifier l'installation des piles. Il peut être nécessaire de réinitialiser le système électronique. Pour ce faire, retirer les piles et 
les remettre en place. Si le produit ne fonctionne toujours pas correctement, remplacer les piles par des piles neuves. 
Fonctionne avec 3 piles AA (LR6).

D’après l’œuvre du Reverend W Awdry, « The Railway Series » 
©2016 Gullane (Thomas) Limited. Thomas the Tank Engine & Friends 
et Thomas & Friends sont des marques de commerce de Gullane 
(Thomas) Limited. ©2016 HIT Entertainment Limited. HIT et le logo 
de HIT sont des marques déposées de HIT Entertainment Limited. 

Based on the Railway Series by The Reverend W Awdry. 
©2016 Gullane (Thomas) Limited. Thomas the Tank Engine & Friends 
and Thomas & Friends are trademarks of Gullane (Thomas) Limited.
©2016 HIT Entertainment Limited. HIT and the HIT logo are 
trademarks of HIT Entertainment Limited.

1,5V x 3
“AA” (LR6)

REQUIRED TOOL: PHILLIPS SCREWDRIVER (NOT INCLUDED).
OUTIL REQUIS : UN TOURNEVIS CRUCIFORME (NON FOURNI).

BATTERY SAFETY INFORMATION • MISES EN GARDE AU SUJET DES PILES
In exceptional circumstances batteries may leak fluids that can cause a chemical burn injury or ruin your product. To avoid battery leakage:
• Non-rechargeable batteries are not to be recharged. • Rechargeable batteries are to be removed from the product before being 
charged. • Rechargeable batteries are only to be charged under adult supervision. • Do not mix alkaline, standard (carbon-zinc), 
or rechargeable (nickel-cadmium) batteries. • Do not mix old and new batteries.• Only batteries of the same or equivalent type as 
recommended are to be used. • Batteries are to be inserted with the correct polarity. • Exhausted batteries are to be removed from the 
product. • The supply terminals are not to be short-circuited. • Dispose of battery(ies) safely. • Do not dispose of this product in a fire. 
The batteries inside may explode or leak.
Lors de circonstances exceptionnelles, des substances liquides peuvent s'écouler des piles et provoquer des brûlures chimiques ou 
endommager le produit. Pour éviter que les piles ne coulent :
 • Ne pas recharger des piles non rechargeables. • Les piles rechargeables doivent être retirées du produit avant d'être rechargées.
 • Les piles rechargeables ne doivent être chargées que sous la surveillance d'un adulte. • Ne pas mélanger différents types de piles : 
alcalines, standard (carbone-zinc) ou rechargeables (nickel-cadmium). • Ne pas mélanger des piles usées avec des piles neuves.
 • N'utiliser que des piles du même type que celles recommandées ou des piles équivalentes. • Insérer les piles en respectant le sens des 
polarités (+/-). • Toujours retirer les piles usées du produit. • Ne jamais court-circuiter les bornes des piles. • Jeter les piles usées dans un 
conteneur réservé à cet usage. • Ne pas jeter ce produit au feu. Les piles incluses pourraient exploser ou couler.

Protect the environment by not disposing of this product with 
household waste (2002/96/EC). Check your local authority
for recycling advice and facilities.

Protéger l'environnement en ne jetant pas ce produit avec les ordures 
ménagères (2002/96/EC). Consulter la municipalité pour obtenir des 
conseils sur le recyclage et connaître les centres de dépôt de la région.
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- Delete “Colors and decorations may vary.”
- Add one time snap mark on step 10
- Change the cover images

front back

5 Back
6

Cover
1

2 3 4

GRACoL_EPPC_High Speed / 150 lpi

GRAPHIC DESIGNER:  Wall Huang
PI ENGINEER:  King Wang
PROJECT ENGINEER:  Rocky Wong
CS VENDOR:  lasik

03/11/16

ASST. NO. (-DASH): -9963
SKU NO. -MID- Rev: CGM19-2B70-G1
AGILE IPN.: 1101127555
SOFTWARE: Illustrator CC
COLOR PROFILE/LPI: CS DATE:                    

NOTES TO PRINTER: 
1) Proofs accurate for process color only. All spot colors must follow PMS Color Formula Guide  
 or color swatch specified.
2) For any dieline or structure change, signed sample approval by MAPS  engineer   
 is required before mass printing.

PROOF APPROVAL
SIGN OFF (GRAPHIC): DATE:

DielineMagenta

LANGUAGES IN SEQUENCE: 2LB
English/ Canadian French

1

folded

Sheet Size Open: 24.9” x 11.7”
Sheet Size Folded: 8.3” x 11.7” (A4)

65

432

A

C

E

D H
H

D

D

A
G

C

L

L

B

B

F

S

U

Q

R
K

T

H

E

E

N

M

P

K

L

M

N

P

Q

S

T

R

U

F

G

B

x 2

JAMESJAMESTHOMASTHOMAS

DANGER D'ÉTOUFFEMENT – 
Petits éléments. Ne convient pas 
aux enfants de moins de 36 mois.

ATTENTION:
CHOKING HAZARD – Small parts.
Not for children under 3 years.

WARNING:
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